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Zápisnica č. 10/2022 
z Výkonného výboru Slovenskej kanoistiky – sekcie hladkých vôd  

konaného dňa 20.12.2022 
 
 
 
 

Prítomní:  Robert Petriska, Martin Zgančík, Martin Bielik, Andrej Wiebauer, Erik Vlček, 
Ladislav Belovič 

 
Ospravedlnení: Marián Tesárik 
 
Prizvaní:  Miroslav Haviar, Boris Bergendi - online, Filip Petrla, Ľubomír Hagara ml., 

Monika Czaniková 
 
 
Predseda VV SHV p. Petriska privítal členov výkonného výboru (VV), a otvoril zasadnutie 
s nasledovným programom: 
 
 
Program: 
  
1. kontrola úloh 
2. správy komisií, predloženie plánu práce na 2023 
3. seniori – návrhy NK 2023 
4. juniori – návrhy NK 2023 
5. maratón – návrhy RD, NK 2023 
6. správa o priebežnom čerpaní rozpočtu 
7. kalendár pretekov 2023 
8. rôzne 
 

 
 
Začiatok zasadnutia: Zasadnutie začalo o 14:00 h za účasti prítomných a prizvaných. 
Koniec zasadnutia: 17:00 h 
 
 
 
1. Kontrola úloh  
Rebríček protrénerov – p. Bergendi predložil VV SHV update trénerov za roky 2018-2022, za 4 
aktívne roky. P. Petriska navrhuje prebrať kritériá v komisii a prezentovať ich na nasledujúcom 
VV SHV. 
 



 

 

 

2 

 

 

Projekt Kanoe ženy – prizvaný Ľ. Hagara informoval VV SHV o pláne s projektom. Navrhuje 
pokračovať v projekte s cieľom zamerať sa na reprezentantky juniorky. Testovanie navrhuje 
v rámci juniorov, zvláštny test plánuje na trenažéri na začiatku zimnej prípravy a na jej konci. Rád 
by sa zúčastňoval juniorskych sústredení po dohode s reprezentačnými trénermi. 
P. Bergendi požiadal p. Hagaru o vypracovanie HŠP a rozpočtu na projekt na rok 2023. 
 
 
2. Správy komisií  
Vzdelávacia komisia – p. Wiebauer informoval VV SHV o ďalšom priebehu vzdelávania. Náhradný 
dodatočný termín písomných testov bude stanovený a zverejnený. Všeobecná časť trénerstva sa 
dá urobiť aj skôr – podľa ponúk školení na FTVŠ. Špeciálna časť sa bude konať každé 2 roky. 
P. Petrla navrhol vzdelávanie trénerov aj v paddleboardingu. Vzdelávanie bude odkonzultované 
s FTVŠ a so zástupcami hnutia paddleboardingu. 
 
Športovo-technická komisia – p. Bielik predložil VV SHV plán práce komisie na rok 2023, zmeny 
v pravidlách RK, Usmernenie usporiadateľa k pretekom. 
Ďalej predložil zmenu štatútu – do komisie bol pridaný 6. člen – športový riaditeľ. 
Hlasovanie VV SHV: 
Za: 4, proti: 0. zdržal sa: 2, ospravedlnený: 1 
 
 
3. Seniori – návrhy NK 2023 
Predloženie NK seniorov sa prekladá na nasledujúce zasadnutie VV SHV. 
 
 
4. Juniori – návrhy NK 2023 
Predloženie NK juniorov sa prekladá na nasledujúce zasadnutie VV SHV. 
 
 
5. Maratón – návrhy RD, NK 2023 
Predloženie NK na maratón sa prekladá na nasledujúce zasadnutie VV SHV. 
 
 
6. Správa o priebežnom čerpaní rozpočtu 
P. Bergendi informoval o priebežnom čerpaní rozpočtu SHV. Príspevok pre SHV na rok 2022 je 
vyčerpaný. Dobieha dotácia na kluby, financie sa môžu čerpať do konca marca 2023. 
V roku 2023 budú predbežne navýšené finančné prostriedky z MŠ o približne 51.000,- €. 
Zvažuje sa alternatíva účtovníctva – externej firmy alebo stálej účtovníčky zamestnankyne. 
 
 
7. Kalendár pretekov 2023 (príloha 1) 
Do kalendára pretekov na rok 2023 boli zapracované všetky medzinárodné, zväzové a klubové 
preteky. 
Usporiadateľ pretekov Pohár Slávie požiadal o zmenu dátumu pretekov na 9.9.2023. 
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VV SHV berie na vedomie, kalendár bude poslaný organizátorom pretekov na pripomienkovanie. 
 
 
6. Rôzne  
P. Petrla informoval VV SHV o možnosti udelenia výnimky Dopravného úradu na plavidlá určené 
na športové účely, pontóny a pracovné člny, ktoré by na uzavretej ploche Zemníka nepotrebovali 
oprávnenie, poistenie a lodné osvedčenie. Žiadosť o legislatívne zmeny bude prekonzultovaná 
a naformulovaná právnikom.  
Plavidlo do 15 koní nemusí mať technickú spôsobilosť. 
Ďalej informoval o zrušení MSR trenažér z organizačných dôvodov dodávateľa trenažérov. 
 
 
P. Belovič informoval o zámere zriadenia verejnej zbierky pre bývalých členov kajakárov 
v hmotnej núdzi. P. Belovič prekonzultuje uvedený zámer s právnikom. 
VV SHV berie na vedomie. 
 
 
P. Vlček navrhuje, aby vrcholoví športovci absolvovali základné školenie v komunikácii s médiami 
a verejným vystupovaním. 
 
 
P. Zgančík navrhol, aby 5000 m trať na pretekoch bola podporená zo strany zväzu a aby preteky 
s uvedenou disciplínou boli zaradené do Slovenského pohára 2023. 
 
 
P. Petrla požiadal p. Haviara, aby výstupy z kongresov ECA a ICF boli odprezentované aj pre 
Slovenskú kanoistiku. 
 
 
P. Bergendi informoval o: 

• termínoch plánovaných podujatí: 
o  30.1.2023 – Kanoista roka 2022 
o  10.-11.2.2023 – Seminár rozhodcov, hotel Vršatec 
o  11.-12.2.2023 – Seminár trénerov, hotel Vršatec 
o  17.2.2023 – Galavečer + Vyhodnotenie Slovenského pohára 2022, 

• Vládny audit naďalej prebieha, 

• Zemník – dohaduje sa zmluva s Vodohospodárskou výstavbou ohľadom riešenia 
dokunentácie pre stavebné povolenie a správy areálu rýchlostnej kanoistiky a veslovania 

• dokončení asfaltovej cesty až k veslárskej bunke, zdvihnutí brodu  
 
P. Bergendi a p. Petriska pogratulovali K4 k 3. miestu – Športovec roka – kolektív  a E. Vlčekovi 
k získaniu ceny Fair play. 
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Nasledujúci Výkonný výbor SHV sa bude konať v januári 2023 v Dome športu v Bratislave. 
 
 
V Bratislave, dňa 20.12.2022      Overil: Ladislav Belovič 
Zapísala: Monika Czaniková         


